

**S.K.H. Tsang Shiu Tim Secondary School**

6 Tak Hau Street, Wo Che Estate, Shatin, N.T., Hong Kong

Tel: (852) 2697 5566 (852) 2697 6111 (852)2697 6211

Fax: (852) 2692 2146

聖公會  
曾肇添中學  
香港新界沙田  
禾輦邨德厚街六號

Our Ref :

Your Ref :

22 October, 2024

**S.K.H. Tsang Shiu Tim Secondary School  
2025-2026 F.1 Admission Briefing Session**

Dear Principal,

In view of the great number of applications for and enquiries about our F.1 admission, our school is conducting a "F.1 Admission Briefing Session" on 30 November, 2024 (Saturday) to introduce our school's special features and latest development. The Briefing Session features our school curriculum, teaching and learning initiatives, moral education, spiritual education, extra-curricular activities as well as the 2025-2026 admission procedures. The details of the Briefing Session are as follows:

Date: 30 November, 2024 (Saturday)

Time: 10:00 to 11:30 am or 2:00 to 3:30 pm

Venue: School Hall (Participants will be admitted into the Hall on a first-come-first-served-basis. The Lecture Theatre and classrooms will be opened for watching the livestreamed Briefing Session when the Hall is full.)

Quota: 900 per session (Due to the limited quota, admission is granted on a first-come-first-served basis. Each P.6 family can be given a maximum of three admission tickets, while a maximum of two will be given to each P.4 or P.5 family. We apologise if we cannot fulfil ticket requests for the preferred session.)

Interested parents can visit our school webpage at <https://www.skhtst.edu.hk> from 9:00 am on 4 November, 2024 (Monday) onwards and fill in the online registration form to sign up for the Briefing Session. The form will be closed when it reaches the quota. A confirmation email attached with the e-ticket(s) and programme rundown will be sent to all registered participants by 27 November, 2024 (Wednesday). Those who cannot receive the email by this date should contact Ms. Man at the school office (Tel: 2697 5566) by noon on 29 November 2024 (Friday).

In case of bad weather on the day of the Briefing Session (for example, the hoisting of Typhoon Signal No. 8 or above, or the issuing of the Black Rainstorm Signal), the Briefing Session will be postponed to 7 December, 2024 (Saturday), with the start and end times remaining unchanged. Parents and students should check the latest arrangements on our school webpage.

Enquiries can be directed to Ms. Man at the school office (Tel: 2697 5566).

Yours faithfully,

Lam Mei Yee, Maggie  
Principal



## S.K.H. Tsang Shiu Tim Secondary School

6 Tak Hau Street, Wo Che Estate, Shatin, N.T., Hong Kong

Tel: (852) 2697 5566 (852) 2697 6111 (852)2697 6211

Fax: (852) 2692 2146

聖公會  
曾肇添中學  
香港新界沙田  
禾輦邨德厚街六號

Our Ref :

Your Ref :

### 聖公會曾肇添中學

### 2025 – 2026 年度中一入學簡介會

敬啟者：

有賴學界支持，歷年申請入讀本校中一者眾，為有效傳達入學資訊，讓貴校家長及學生更了解本校特色及最新發展，本校將於 2024 年 11 月 30 日 (星期六) 舉行兩場「中一入學簡介會」。屆時將介紹本校在課程、教學、德育、靈育及課外活動等方面特色，並簡介 2025 - 2026 年度中一入學申請程序。有關簡介會詳情如下：

日期： 2024 年 11 月 30 日 (星期六)

時間： 上午 10:00 至 11:30 或 下午 2:00 至 3:30

地點： 本校禮堂 (以先到先得入座形式，禮堂滿座後，將安排家長及學生往本校曾永馨演講廳或課室觀看直播。)

名額： 每節各 900 人 (因名額有限，入場券採用先到先得形式派發。每個小六學生家庭最多可獲發三張門票，小四及小五家庭則獲發兩張。若未能獲發首選時段入場券，尚祈鑒諒。)

有興趣參與簡介會者，可於 11 月 4 日 (星期一) 上午 9:00 起經本校校網 <https://www.skhtst.edu.hk> 填妥登記表格，**額滿即止**。本校將於 11 月 27 日 (星期三) 前發出確認電郵，內附簡介會電子門票及程序表。若參加者未能收到有關電郵，可於 11 月 29 日 (星期五) 中午 12 時或以前致電 2697 5566 向文小姐查詢。

如天文台於簡介會開始前懸掛八號或以上熱帶氣旋警告、黑色暴雨警告信號，簡介會將順延至 12 月 7 日 (星期六) 相同時間舉行，請各家長及學生留意本校網頁之最新安排。

如有任何查詢，請致電 2697 5566，與文小姐聯絡。特此敬達，尚祈垂鑒。

此致

貴校校長

聖公會曾肇添中學校長

謹啟

2024 年 10 月 22 日